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IZRAEL / ÍRÁN: Izraelská Železná kopula nie je spôsobilá likvidovať najnovšie hyperzvukové
iránske rakety „Fattah“. Toto je hlavný vojenskostrategický výsledok konfliktu Izrael-Irán,
ktorý nezačal dnes v noci /ako to uvádzajú naši nasprostastí opoziční politici a novinári/ ale
pred dvoma týždňami. Vtedy Izrael zničil iránsky konzulát v sýrskom Damasku a zavraždil
12 ľudí, vrátane generála IRG.

Útok na Izrael bol -ako je pri iránskych odvetných útokoch zvykom, dosť čudný. Bol akýsi
gavaliersky. Irán ho dopredu avizoval dva týždne, dokonca aj formu, 3 dni pred útokom varoval Irán
okolité krajiny a v predvečer útoku poskytol Izraelu aj čas na evakuáciu civilov. Irán dal tak úradom
Izraela čas, aby pripravili evakuáciu obyvateľov do krytov, aby zastavili život na uliciach a aktivovali
svoju protivzdušnú obranu, vrátane systému „Iron Dome“. Irán dal avízo aj námorným a vzdušným
silám USA a UK, dislokovaným na základniach a lietadlových lodiach v oblasti od Perzského zálivu po
Stredomorie.

Vďaka týmto opatreniam neboli vraj v Izraeli žiadne civilné straty na životoch a aj škody na majetku
sú pomerne malé. Iné sú samozrejme vojenské straty, ktoré sa ale na verejnosť tak skoro nedostanú.
Analytici sa ale smejú, že proxy údery Iránu smerovali do proxy leteckých základní v púštnych
oblastiach Izraela /Ramon: 7 zásahov, Nevatim: 10 zásahov/. Pri útoku Irán postupoval ruskou
metódou. Najprv vyslal k Izraelu údajne až 300 samovražedných dronov Šáhid, potom vystrelil na
Izrael niečo pre Iron Dome, – podzvukové krídlaté rakety a na koniec udrel svojím hlavným tromfom-
spomínanými hyperzvukovými balistickými raketami „Fattah“.

Britskí a americkí vojenskí predstavitelia a izraelské vojenské letectvo /CACHAL/ sa dnes chvália, že
tretinu dronov údajne dali dolu za pomoci cca 200 lietadiel ešte na ich /niekoľkohodinovej !!!/ ceste k
Izraelu. Izraelský Iron Dome sa postaral o polovicu klasických podzvukových iránskych okrídlených
rakiet. No rakety „Fattah“ prešli kopulou PVO ako nôž maslom…Ruskí a iránski stratégovia budú
mať čo analyzovať. O izraelských a angloamerických generáloch ani nehovoriac.

Politickí analytici hovoria o tom, že iránska akcia bola vynútená vnútroiránskou atmosférou. Tak ako
inokedy vraj však ani teraz nemali Iránci dosť odvahy, aby Izrael a USA/UK počastovali skutočnou
ostrou odvetou. Teda utajeným úderom, ktorý by sa podobal ozajstnému vojenskému úderu. Myslím
si, že analytici na Západe iránskemu vedeniu dosť krivdia. Irán sa nebojí a nie je ani nerozhodný.
Irán zatiaľ jednoducho na viac nemá. Irán má síce solídne zbrane na krátkodobú vojenskú
konfrontáciu aj s Izraelom a Západom, no na dlhšiu vojnu s nimi nemá ani zbrane, ani muníciu a ani
dostatočné výrobné zbrojárske kapacity. Irán vie zabrechať, možno aj trocha pohrýzť, no na ruvačku
na život a na smrť ZATIAĽ nemá silu. Veľa na veci nezmení ani avizovaná výroba vlastnej jadrovej
zbrane /do 1-2 mesiacov/.

Izrael a Západ to vedia. Preto z času na čas Irán ponížia a vyprovokujú akciou, ako bola aj tá na
damaskom konzuláte. Irán s nevôľou /kvôli náladám vlastného obyvateľstva/ zareaguje. Vojensky, no
je to čudná vojenská akcia. Sotva na štvrtinový plyn.

Izraelu a Západu sa ani tentokrát nepodarilo Irán vyprovokovať k väčšej akcii. Aj Rusi sú tomu radi,

https://cz24.news/izrael-nezostrelil-ani-jednu-zo-7-iranskych-hyperzvukovych-rakiet-fattah/
https://cz24.news/izrael-nezostrelil-ani-jednu-zo-7-iranskych-hyperzvukovych-rakiet-fattah/
https://cz24.news/izrael-nezostrelil-ani-jednu-zo-7-iranskych-hyperzvukovych-rakiet-fattah/


lebo v prípade ozajstnej vojny Izraela s Iránom by prišli o veľkú časť svojich dronových dodávok.
Śáhidy /Gerane/ by totiž potrebovali na svoju obranu Iránci samotní a export do Ruska by poklesol.

Obávam sa, že zatiaľ máme za sebou iba prvú fázu „čudnej vojny“. Irán síce vyhlasuje, že s útokmi
skončil -no Izrael a Západ ešte neskončili. Tentokrát hrozia odvetou voči Iránu oni. Rusko pred
masívnejším protiúderom na Irán Izraelcov dosť tvrdo varuje. Uvidíme, či protiúder bude podobne
„gentlemanský“ a alibistický, ako bol ten iránsky – alebo či to bude niečo naozaj vážne, na čo by
musel Irán už naplno odpovedať.

Tak či onak, po dnešnej noci majú v NATO ťažšie sny. Ukázalo sa, že na hypersonické zbrane /Iránu,
Indie, Číny, KĽDR…o ruských ani nehovoriac/ nemajú na Západe adekvátnu obranu. Malý test
spôsobilosti Západu ku totálnej konfrontácii s Východom dnes v noci dobre nedopadol. Západ bude
musieť buď pridať v zbrojení, -alebo v ochote vyjednávať s Iránom, KĽDR, Čínou či Ruskom na
nejakom novšom mierovom mode vivendi. – Aspoń voľačo, pre nás, bežných smrteľníkov.
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